



Referat af bestyrelsesmøde i Roklubben Skjold den 20. august 2014

Til stede: Jacob, Inge, Lilan, Arne, Simon, Nikolaj, Jens Peter

1. Dagsorden.

Det var aftalt på sidste møde at følgende punkter skulle på dagsorden, målsætning og vintermedlemsskab, punkterne tages op på næste møde.

Til punkt 9 tilføjes fra punkt 11 vedr. Bådhal.

Punkt 10 udgår.

Dagsorden godkendt med ændringer

2. Ordstyrer: Arne blev valgt.

3. Referat: Godkendt.

4. Orientering fra kasserer:

Simon informerede om mødet med revisoren og at der er nogle udfordringer: - de medlemmer vi har registreret skal være aktive medlemmer og familiemedlemmer tæller ikke med.

- Restaurant regnskabet er næsten færdigt
- Skjold regnskabet er næsten færdigt
- Medlemmers indmeldelse og betaling skal vi have sat i system (kajaksiden fungerer godt)
- Trøjer vil Jens Peter gerne udlevere til seniorerne

Jacob spørger, hvordan vi gør med indkøbsbemyndigelse? Vi tænker alle over det.

5. Orientering fra næstformand:

Evaluering af Åben Havn er vedhæftet som fil

- Netværksmøde om åben skole d. 3/9 : Arne deltager
- Brandslukningsudstyr – der er tegnet kontrakt på 1 årlig kontrol af udstyr.
- Rengøring – Inge ringer til Keld og får ham til at finde kontrakten
- Motionsmedlemmer – Inge mener, at det skal koste 700,- halvårligt, ingen stemmeret og ingen ro tilladelse
- Jens Peter tilbyder, at arkivere alt papir i bestyrelseslokalet – tak :o)
- Inge foreslog, at vi sætter skabslejen op til 150,- punkter tager vi op på næste møde

6. Vinteraktiviteter

Arne informerede, at det fleste vinteraktiviteter er på plads, men der mangler en instruktør til gymnastikken.

Der afholdes 2 DFFR kurser og vil Mona gerne fortsat stå for.

Travetur i Nivå: Arne står for arrangementet og Arne foreslog d. 22/11-14

Arbejdssøndage: planlægningen tager vi op på Frivillig-mødet

7. Frivilligmødet.

Frivilligmødet d. 3/9 kl. 19.00 med spisning kl. 18.00 og Inge vil gerne stå for maden

Planlægning:

- Oversigt over udvalgene hænges op så alle kan se dem
- De interesserede kan skrive sig på det ønskede udvalg
- Lisa vil gerne tage sig af forsikringsdelen iflg. Inge

8. Kajakreglement.

Nikolaj er ved at renovere kajakreglementet. DKKF har ikke p.t. noget sikkerhedsreglement, men en arbejdsgruppe forventes at komme med noget.

- EPP3-roere kan ansøge kajakchefen om tilladelse til specielture med klubkajakker.
- Inge spurgte om, hvor det registreres når man ror i en kajak i Nivå? Nikolaj vil tage det med i hans arbejde med reglementet.

Dansk Forening for Rosport udarbejdet et overordnet reglement.

- Vi skal læse DFFR's sikkerhedsreglement.

9. Renovering af klubhus.

Det blev besluttet at nedsætte et renoveringsudvalg som består af Knud Munk, Jørgen Eriksen, og Trine Jørgensen, Arne, Topper og Jacob er med i udvalget. Der udarbejdes en helhedsplan.

- Bådehejs:

Arne fremlagde noget materiale om hejsesystem monteret i Hellerup, Det blev besluttet at opsætte 2 dobbelte og et enkelt og den sidste væg op mod motionsrum friholdes til eventuel sculler materiel.

Arne kontakter ERLINORD for et tilbud med opsætning.

Steen Rasmussen kontaktes for udfærdigelse af ansøgning om tilskud i henhold til Klubhuspuljen.

Ansøgningsfristen er 1/9-14 og hvor egenbetalingen er ca. 10 %.

10. Retningslinjer for jubilarer.

Punktet tages op på næste møde.

11. Bådparken

Der er ønske om nye åre til langdistancekayproning. Lars Nymarsk er konsulent på sagen. Punktet blev vedtaget.

12. Kajakskur.

Nikolaj har nogle forslag til hvordan vi kan tilføje 16 kajakpladser og det er ved at vende kajakskuret. Det vil koste ca. 10.000,- i materialer. En anden mulighed er at bygge et helt nyt skur ind mod Kvik, men det er en helt anden pris.

Dette punkt går under renovering af klubhus.

13. Støtte til kajaktur.

Vi er ikke en politisk forening og derfor støtter vi kun sportslige arrangementer. Ikke godkendt.

14. Møde med DFFR.

I forbindelse med lån af Edon-bådene, har der været talt om et evt. møde med DFFR. Vi føler ikke vi er klar til sådant et møde. Arne aflyser mødet og vi vender selv tilbage når vi er klar.

15. Opgavelisten.

Opgavelisten blev gennemgået.

16. Emner til næste møde.

- Skabsleje
- Retningslinjer for jubilarer
- Integration og intern kommunikation
- Målsætning
- Vintermedlemskab

17. Kommende møder

10/9 kl. 19.00, 9/10 kl. 18.00, 4/11 kl. 18.00 og 3/12 kl. 19.00

18. Eventuelt

Intet.